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Kredsrådsmøde  

Onsdag d. 5. marts 2025 kl. 19.30 i Sport og Kulturcen-
ter Brovst, Damengvej 2, Brovst 

Referat 

 

Konstitueret Kredsformanden 
• Afbud pga. ferie, men Kredskasserer Henrik vil informere om; 

o Nyt fra HB 
▪ Regnskab 

• 104 færre medlemmer 

• Driftunderskud på 354.030 kr overskud på finamsielle indtægter 
på 247,258.kr. så vi lander på 119.867 kr. i underskud 2024 

• 5.218.107 kr. i egen kapital 
▪ Elektronisk startbog/konkurrence bog 

• Det undersøges med mulighed for elektronisk startbog/konkur-
rence bog. Mere info vil komme, når man ved mere. 

• Morten oplyser Det er ikke sikkert dette kan gå igennem i alle 
klasser, da nogle klasser kræver fysisk startbog. 

o Der spørges ind til om den Online startbog vil kunne 
spærre for folk der er udelukket – hvis ikke man kan 
dette giver det ikke meget mening med online bog. Hen-
rik ved ikke så meget om projekt endnu. Der er meget 
det skal kunne, men synes da det vil give mening. Vi 
kommer til at høre mere om det undervejs, og der opfor-
dres til at komme med ide til det  

▪ DM 

• Deltagergebyret ændres fra 350kr. til 400kr, da 350kr kun lige 
kan dække udgifterne ved afholdelse af DM. 

▪ Æresmedlemmer 

• DcH Lindholm har indstillet Ole Christensen og Peder Sønder-
gård til æresmedlemmer og ønsker dem æret til Landsmødet. 

o HB har besluttet, at de kun skal æres i Kreds 1. 
o Landsmødet 

▪ Ekstra Ordinær Landsmøde for elektronisk afstemning 

• Man skal gøre som normalt, når man kommer. Man får også en 
QR kode, og denne kan kun bruges engang. HUSK mobiltele-
fon. Der er automatisk taget højde for det antal stemmer man 
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har.  

• Det koster det samme som papirafstemning 

• Forretningsfører Jan sender ud inden, hvordan man skal for-
holde sig til det. 

▪ Indkomne forslag 

• Vedtægts ændring 
▪ DcH Telt og DcH Kollektion 

• Nyt DcH telt kan købes til Landsmødet for 2000kr. Herefter 
2500kr.  Der vil også være tilbud på ny DcH kollektion 

• Dato for Kreds 1 Generalforsamling 2026 
o Bliver 25/2-2026 

• Vedtægt 5.6 
o Hvor Kim nævnte, at vi måske skal ændre, så Æresmedlemmer kan inviteres 

til Kredsgeneralforsamlingen. 
o Vi i Kredsbestyrelsen synes ikke, at de skal med, da det er de samme perso-

ner der også er med til Kredsrådsmødet. Der er flere medlemmer med til VIP 
aften, så vi synes det er bedre det foregår til VIP eller et Kredsrådsmøde, 
hvis det ikke kan vente til VIP 

▪ Hvad siger Lokalforeningerne? 

• Lokalforeningerne synes at det er en god ide ved VIP aften. 

• Der forsåles at man kan lave vedtægterne om, så æresmed-
lemmer er velkommen til møderne men ikke har stemmeret. 

• Kredsmappen 
o Vi i Kredsbestyrelsen er godt i gang med at ændre alt det der skal ændres. 

Opdager i nogle fejl og mangler, så sig endelig til, så vi kan hjælpe hinanden 
i mål 

 

Kredskassereren  
• Gennemgang af budget 

o Der kan godt laves et budget der går i 0, men dette vil ikke være realistisk. 
Henrik påpeger at det også skal være realistisk det budget som laves i kred-
sen. 

o Kontingentindtægter er altid variable. 
o Ift. Budgettet er der sat ekstra af til Tranum, dette var dog ikke nødvendigt i 

år. 
o Der sættes penge af til at støtte op omkring uddannelse og kurser. 
o Kørsel kan være et af de punkter som kan stikke lidt af, men i bestyrelsen 

mener man også det er vigtigt med uddannelse af dommer m.m. 
o Der spørges ind til hvorfor der gives tilskud til DM nordisk/elite og ikke til eget 

DM.  
o Der opfordret til at klubberne selv finder sporlægger, da dette vil gøre at man 

kan sparre en del på kørsel i kredsen. 
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• Kan vi spare? 
o Vi i Kredsbestyrelsen synes ikke vi skal bare på uddannelse og de frivillige 

skal vi huske at værdsætte, så her er et par forslag. 
▪ Bespisning Generalforsamling ca. 8300kr, 

• Skal Lokalforeningen selv betale? 
▪ Bespisning Kredsrådsmøder ca. 3000kr., pr. møde. 

• Skal Lokalforeningen selv betale dette igen? 
▪ Fjerne et Kredsrådsmøde og spare ca. 3000kr plus kørsel til Kredsbe-

styrelsen? 

• Der står umiddelbart, at der skal indkaldes til 4 møder, et i hvert 
kvartal. 

• Forslag fra klubber: 
▪ Der er et forslag om man kunne holde nogle møder på 

Teams/online. Dette forslag har været vendt før, hvor 
det blev stemt ned. 

▪ Finn DcH Hjørring på peger at det er svært, da vi jo ikke 
kan holde til at kører med underskud i længere tid. 

▪ Overveje om VIP skal droppes i nogle år, indtil der er 
økonomi til det igen. 

▪ Prisen på VIP er meget svingende, alt efter hvem der 
inviteres ind til dette. Derfor er tallet på budgettet kun et 
bud. 

▪ Kontingent forhøjelse er ikke regnet ind i budgettet og 
dette vil også give et plus. 

▪ Spørges om der kan ændres på kørsel i Kredsen, men 
dette er ikke muligt, da det er bestemt i HB/landsmøde  
hvad kørselstaksten er. Det er kun på IGU at kredsen 
kan have bestemmelse på dette og derfor er prisen på 
kørsel blevet sat ned her. 

 

• Medlemstal 
o 2100 registeret medlemmer lige på nuværende tidspunkt. Det rundede vi 

først i juni sidste år, skyldes nok mest at flere først melder medlemmer ud 
når de har været der et år  

 
Næstformand/Kredssekretær 

• Afbud pga. ferie, men Tine Holst Nielsen Sekretær fra UU kommer og laver referat 
 

Programudvalget 

• Velkommen til ny formand Thorbjørn Illemann til ny udvalg 
o Der er lavet udkast til ændringer i dommeruddannelsen, så der kan spares 
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på fx kørsel. Indholdet er det samme, men hvordan det videregives, er æn-
dret - til at der bliver lavet noget teori online  

o Aspiranter kan tages ind hele året. 
o Man ønsker gerne at se tidligere dommer- Hvis man har været ude i mere 

end 2 år, kan man tage prøven tidligere alt efter hvor længe det er siden. 

• Kontakt info til Thorbjørn 
o Arbejdet er gået i gang med at finde medlemmer til det ny udvalg.der søges 

kontakt personer i div.discipliner, som man kan hente info ved. 
o Ny mail til PU formand, pu@dch-kreds1.dk og tlf. 61401544  

• Info om det nye udvalg og planer 
o Der bliver holdt møder x 2 årligt 
o Der vil dog være mailkorrespondancer og telefonsamtaler 
o 3.medlemmer fra det gamle udvalg fortsætter med det arbejde de har haft 

tidligere. 
o De opgaver der tidligere har lagt i dommer og konkurrence udvalget fortsæt-

ter indtil videre uændret. 
 

Uddannelsesudvalget 
• Tranum 2026 

o Program er stort set færdigt til Tranum 2026 

• Hundeførerdag 26/10 
o Her mangler der fortsat planlægning. 

• IGU 
o Kører som den skal. Der ses dog flere afbud i år, end sidste år, som giver ef-

terslæb på uddannelsen. 

• Spotkursus 
o Bliver slået op inden længe 
o Klubber opfordres til at melde ind med dagskurser. 

 

Kredskonsulenten 
 
Initiativfonden 
 

Indkomne forslag for lokalforeningerne 
 

Eventuelt. 
• Æresmedlemmer 

o DcH Lindholm har indstillet Ole Christensen og Peder Søndergård 
o Både Peder og Ole har igennem årtier bidraget til DcH i forskellige henseen-

der, både i lokal-, kreds- og på landsplan. 
o Der takkes for deres store arbejde og man håber på at man fortsat ser dem i 

mailto:pu@dch-kreds1.dk
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DcH regi. 

• VIP 
o Der ønskes forslag til VIP. Opfordres til at skrive/ringe til bestyrelsen med 

ideer. 
o Forslag om at man tager fat i Johnny (blomstermand fra Aars), som taler om 

frivillighed og hvordan man arbejder med dette.  

• Oplæg til KRM snak ved bordet omkring medlemstal og hvad vi kan gøre for at bi-
beholde og skaffe flere medlemmer. 

o Mere synlighed og reklame på Facebook.  
▪ Gerne fortælling om selve Dch så klubberne kan følge op på egen 

side, på denne måde laves der samarbejde mellem kredsen og klub-
berne. 

▪ Nogen klubber vil være kede af dette, da de ikke har plads til at få 
flere ind. 

▪ Morten mener ikke at det er kredsens opgave af finde medlemmer til 
klubberne, men at de selv skal gøre benarbejdet. Det er bestemt ikke 
blevet nemmer for klubberne. 

▪ Mange af klubberne har et problem med kapacitet, da der ikke er nok 
træner. 

▪ Info aftner omkring det at få hund og hvilke overvejelser man skal 
have ift. Dette. 

▪ Hvad får man ud af sit medlemskab igennem DcH 

• Mulighed for uddannelse, videreuddannelse m.m. 
▪ Bedre fokus på selve hvalpeprogrammet i lokalforeningene 

• Hvad indeholder hvalpe træning 

• Hvad skal man igennem med sin hvalp. 

• DcH Aalborg har god erfaring med at lade hvalpene holdende 
omhandle kontakt og lade dem gå videre på Hvalpe/øvet hold 
med samme træner.  

 

 
 

 


